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Megjelenik hétfő kivé-
telével mindennap, hét-
köznap 8. vasárnap 12 

oldalon. 

ARA: 80 FILLÉR 

Á munkás hétköznapok mindig tartogatnak 
valami eseményt, érdekeséget, újdonságot. Vál-
tozik, újul a város; mindig történik valami 
fontos az üzemekben, az iskolákban is. Tegnap 
is ezt tapasztalta a fotóriporter, mikor lencse-
végre valót keresett Szegeden. 

A tarjáni aluljáró építése fontos szakaszához 
érkezett szerdán. Az előkészített sínpályán he-
lyére vontatták az előregyártott aluljáró-műtár-
gyat a Csongrád megyei Állami Építőipari Vál-

lalat dolgozói. Á vasbetonszerkezet súlya 250 
tonna, s emellett országelső abban is, hogy — 
hazánkban először — ideiglenes híd nélkül, igen 
gyorsan állították be. (Bal oldali kép.) 

Felszabadulásunk 25. évfordulója jegyében 
rendezik meg idén a fiatal villanyszerelők „Ki 
minek mestere?" vetélkedőjét. A városi és a já-
rási KISZ-bizottság rendezésében tegnap a 600. 
sz. szakmunkásképző intézet adott otthont 31 if-
jú villanyszerelő versenyének, akik közül nyol-

can kaptak jutalmat és jutottak tovább a megyei 
döntőbe. Kovács Károly, Kovács Árpád és Mű-
helyi Ferenc az első három helyezett. Középső 
képünkön: gyakorlati tudásukról adnak számot 
a versenyzők. 

Több szegedi középiskola ezekben a napokban 
munkaerőt biztosít az üzemeknek, s egyben le-
hetőséget ad tanulóinak osztálypénztáruk gya-
rapítására. Képünkön: a Radnóti gimnázium 
diákjai a paprikafeldolgozóban szorgoskodnak, 
tisztítják a hagymát 

JWLAG PROLETÁRJÁT, EGYESÜLJETEK! 

Több modell 
új terméke 
Jó híre van a szegedi cipőnek 

A Minőségi Cipőgyár múlt 
évi munkájával az egyik 
legrangosabb kitüntetést ér-
demelte ki: elnyerte a Mi-
nisztertanács és a SZOT vö-
rös vándorzászlaját. A ta-
valyi eredmények azonban 
köteleznek is méltó folyta-
tásra. 

A kérdés tehát, amivel a 
Minőségi Cipőgyár szegedi 
gyárának vezetőit felkeres-
tük: hogyan sikerült eddig, 
méltónak mutatkozik-e a 
folytatás? 

Mindjárt elöljáróban 
annyit, hogy jelenleg Sze-
geden őrzik a vörös ván-
dorzászlót. A vállalat bu-
dapesti és vidéki gyárai kö-
zül ez az üzem bizonyult rá 
eddig legméltóbbnak. Ahogy 
mondják, ide került és itt 
is maradt. Az a gyakorlat 
ugyanis, hogy negyedéven-
ként a legjobb gyáregység-
be vándorol a „rangjelzés". 
Idén az első negyedévi, s a 
félévi eredmények alapján 
egyaránt a szegediek a győz-
tesek. Tavaly naponta 4700 

pár női cipőt gyártottak, 
idén már 5200 pár kerül le 
egy nap alatt a szalagokról. 
A múlt év végén kiegészí-
tették gépparkjukat, ennek 
kihatása is benne van az 
emelkedésben. A félévi cél-
kitűzést ugyan nem teljesí-
tették maradéktalanul — 
99,4 százalékos a számszerű 
eredmény —, de ezt az adós-
ságot egyrészt hamar tör-
lesztették, másrészt örültek 
is, hogy csak ennyi lett. 

Elsősorban azért, mert az 
idén méginkább meg kel-
lett küzdeni a kis szériák 
nehézségeivel. Még ötven-
páras tételeket is gyártottak, 
a legkülönfélébb rendelési 
igényeknek igyekeztek eleget 
tenni. Ismeretes, hogy az 
új szériákra való átállást — 
különösen ha figyelembe 
vesszük a munkaerőhiányt 
— nem könnyű megszervez-
ni, zökkenőmentessé tenni. 
Az egyes modellek is mun-
kaigényesebbek voltak az 
eddiginél. 

Jeleskedtek a választék-

Lengyel küldöttség 
Budapesten 

A magyar országgyűlés meghívására szerdán délelőtt 
baráti látogatásra Magyarországra érkezett a Lengyel 
Népköztársaság parlamentjének küldöttsége. A küldöttsé-
get Czeslaw Wycech, a szejm elnöke vezeti. A küldött-
ség tagjai: Franciszek Wachowicz, Edmund Ujma, Teofil 
Makowski, Wladislaw Machejek, Mieczyslaw Blachura, 
Zofia Paryzak, Vanda Zajfert, Waclaw Zak képviselők. A 
küldöttséget a Ferihegyi repülőtéren Kállai Gyula, az or-
szággyűlés elnöke, az MSZMP Politikai Bizottságának tag-
ja, az országgyűlés tisztikarának több tagja és a Külügy-
minisztérium képviselői fogadták. Délután az Országház-
ban megkezdődtek a hivatalos tárgyalások. 

bővítésben: tavaly egész év-
ben 112 új modellt kínálták 
a kereskedelemnek, idén fél 
év alatt 95 készült el. S ez 
a szám még jelentősen nö-
vekszik a továbbiakban. Az 
üzem egyébként közelesen 
megkezdi az úgynevezett 
nadrágcipők és a csizmák 
gyártását is. Az előbbiekből 
— vagyis a lastex nadrág-
hoz igen alkalmas, bokát ta-
karó női cipőkből — mint-
egy 72 ezer párat adnak át 
idén a kereskedelemnek, s 
jelentős mennyiség készül 
a féllábszárig érő csizmák-
ból is. 

A termelésnövekedés 
aranyfedezetét a termelé-
kenység jelentette az üzem-
ben. Nem lebecsülendő, hogy 
jelentősen növelték az első-
osztályú termékek részará-
nyát is. A cipők 96 száza-
léka ilyen minősítést ka-
pott. Mindehhez hatékony 
eszköz volt az ösztönzés, 
így az alapórabérek általá-
nos javítása, amelynél kü-
lönbséget tettek a fontosabb, 
nagyobb igyekezetet, tudást 
igénylő területek javára. To-
vább növelték a minőségi 
prémiumot is. A minőségi 
szint teljesítése fejében ki-ki 
havonta megkaphatja a 
megérdemelt jutalmat. 

A gyárnak saját cipőboltja 
van Szegeden, az itt szer-
zett tapasztalatokat is fel-
használják a továbbiakban. 
Az önálló értékesítés mód-
szere jól bevált. 

A Szegeden készült női 
cipők 70 százaléka külföl-
dön talál gazdát. Különösen 
sokat exportálnak a Szov-
jetunióba, valamint Cseh-
szlovákiába, Lengyelország-
ba. Nőtt a tekintélyük a 
tőkés piacon is; az NSZK-
ba, Svédországba, s újabban 
Kuwaitba is szállítanak. 

Küldöttség érkezett Odessza-
leriHelről Csongrád megyébe 

Tegnap Hódmezővásárhelyre 
látogatott a szovjet delegáció 

A küldöttség tagjait (jobb oldalon) dr. 

Kedden a késő esti órákban Szegedre 
érkezett a Szovjetunióból Odessza terület 
küldöttsége, amelynek tagjai Andrej 
Alexejevics Dudnyik. Odessza megye ta-
nácsának elnöke, országgyűlési képviselő, 
a delegáció vezetője; Alexandr Vaszilje-
vics Kuznyecov, az Odessza megyei párt-
bizottság párt- és tömegszervezeti osztá-
lyának vezetője; Mihail Kondratyevics 
Szimonyenko, a Szovjet—Magyar Baráti 
Társaság Odessza megyei titkára. az 
Odesszai Pedagógiai Főiskola rektora; 
Alexandr Vasziljevics Prihodko. a Nagy 
Októberi Szocialista Forradalom 50. év-
fordulója elnevezésű kolhoz elnöke és 
Galina Nikolajevna Makovenkó élvtársr.ő. 
a Vahovenkóról elnevezett ruhagyár párt-

Komócsin Mihály köszönti Szegeden 

bizottságának titkára. Szovjet vendégein; 
ket dr. Komócsin Mihály elvtárs. a 
megyei pártbizottság titkára és Török 
László elvtárs, a Csongrád megyei tanács 
vb elnöke fogadták Szegeden. 

Az odeszai vendégek délután dr. Ágos-
ton Józsefnek, a megyei pártbizottság tit-
kárának kíséretében Hódmezővásárhelyre 
látogattak. Először felkeresték a város ve-
zetőit a tanács székházában, s megtekin-
tették a városháza épületét. Ezután Hód-
mezővásárhely új nagyüzemébe, az Alföl-
di Porcelángyárba látogattak, majd a 20 
ezer holdas Hódmezővásárhelyi Állami 
Gazdaság vezetőségének meghívására né-
hány órát töltöttek el a gazdaság központ-
jában. 
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